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Zapytanie 

 

Dot. małych usprawnieo rowerowych 

 
W ubiegłym roku podjęto decyzję o przystąpieniu do realizacji tzw. małych udogodnieo 

rowerowych. Chodziło m.in. o obniżenie krawężników w ciągu drogi dla rowerów przebiegającej 

przez "Złoty Szlak", czy też umożliwienie włączenia się na drogę dla rowerów w ciągu ul. Obrooców 

Stalingradu dla rowerzystów wyjeżdżających z ul. Kaszubskiej czy też o podobne obniżenie 

krawężnika na pl. Lotników przy skrzyżowaniu z ul. Obrooców Stalingrady tak, by można było się 

bezproblemowo włączyd na drogę dla rowerów wzdłuż "Złotego Szlaku". 

Do dzisiaj jednak nie podjęto żadnych prac. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Jakie dokładnie inwestycje uzgodniono ze środowiskiem rowerzystów dobrze 

reprezentowanym przez stowarzyszenie Rowerowy Szczecin? 

2. Kiedy poszczególne poprawki zostaną zrealizowane? 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


